
ZAPISNIK 

 
SA 5. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 

SAMOBORSKOG ŠPORTSKOG SAVEZA U MANDATNOM RAZDOBLJU 2022.-2025. 

 
5. redovna sjednica Skupštine Samoborskog športskog saveza održana je 13. prosinca 2023. godine u 
19,00 sati u holu sportske dvorane Samobor 

 
 

Nazočni predstavnici Skupštine: 
 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Filip Kufrin Antonio Kosmat 

2. BBK Šišmiš Luka Čanak  

3. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ljiljana Šurbek Bošnjak  

4. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

5. HPD Japetić Budimir  

6. Judo klub Profectus Samobor Damir Frlić  

7. Judo klub Samobor Andrea Čižmek Nevenka Šančić 

8. Karate klub Bregana Goran Romić  

9. Karate klub Mladost Vladimir Belak  

10. Karate klub Samobor Darko Šimunec  

11. Konjički klub Mirnovec Franjo Koletić  

12. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić  

13. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

14. HNK Kobre Samobor Krunoslav Vrbančić  

15. Nogometni klub Samobor Mario Vojvoda Miroslav Čarapar 

16. Nogometni klub Rakov potok Branimir Šiljak Dino Jaklenec 

17. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

18. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić  

19. Orijentacijski klub Japetić Matija Razum Franjo Budi 

20. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

21. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika  

22. Parastolnoteniski klub Synergia Samobor Viktor Jozić  

23. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić Laura Jurišić 



2  

24. Šahovski klub Samobor Željko Fauković  

25. Sportski auto klub Samobor Antun Laušin  

26. Športski plesni klub Samobor Anita Matijaščić Marija Bošković 

Belanić 

27. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

28. Taekwondo klub Koryo Boris Makarun Dario Martinčić 

29. Članice Saveza duže od 4 godine KCIPT Krešimir Mandić  

30. Kickboxing klub TNT Samobor Nenad Šančić  

31. Paraatletski klub Samobor Gordana Kosmat  

32. Tenis klub Samobor 1890 Danijela Roščak Ariana Jurjević 

33. Rukometni klub Mladost 09 Andreja Radeljak Ternjej Karolina Šklijan 

34. ŽRK Samobor Mladen Katanec  

35. Novoformirane članice Ivica Stanić – Kick klub 
Fortis Domaslovec 

 

36. Judo klub Okami Kristina Šlatka  

37. Nogometni klub Samoborski otok Krunoslav Husta  

38. Ustanova SOS Martin Komes  

39. Motocross klub TRP Marović Antonela Marović Marko Marović 

 

 
Ostali nazočni: 

1. Tajnica Samoborskog sportskog saveza Nika Fleiss 

2. Nadzorni odbor SSS-a Dragutin Marović, Goran Grdinić, Milan Garašić 

3. Predstavnici sredstava javnog priopćavanja Radio Samobor, Glasnik Samobora i Svete Nedelje 

4. Predstavnik Kickboxing kluba Fortis Domaslovec 
 
 
 

D N E V N I R E D 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela 
 

a. Radnog predsjedništva 

b. Verifikacijske komisije 

c. Zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 
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2. Izvješće Verifikacijske komisije 

3. Verifikacija zapisnika sa 4. redovne sjednice Skupštine Samoborskog sportskog saveza 
održane 03. srpnja 2023. godine 

4. Usvajanje financijskog plana i programa rada za 2024. godinu 

5. Usvajanje izvješća Nadzornog odbora za 2022. godinu 

6. Donošenje odluke o prihvaćanju Kikcboxing klub Fortis Domaslovec u punopravno 
članstvo SSS-a 

7. Donošenje odluke o prihvaćanju MNK Petkov breg u pridruženo članstvo SSS-a 

8. Pitanja, prijedlozi, informacije 
 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik Samoborskog sportskog saveza Darijo Gaća, te je pozdravio sve 
prisutne, i predstavnike medija te zahvalio na vjernom praćenju sportskih rezultata naših sportaša. 
Predsjednik govori da su svi s pozivom primili i Dnevni red za koji predlaže dopune te dodaje novu 

točku 6. Donošenje odluke o prihvaćanju Kikcboxing klub Fortis Domaslovec u punopravno 
članstvo SSS-a. daje dopunjeni dnevni red na glasanje. 

 

Dopunjeni Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Nakon usvojenog dnevnog reda predsjednik predlaže predstavnicima u Skupštini Samoborskog sportskog 
saveza izbor Radnog predsjedništva, Verifikacijske komisije, zapisničara i ovjerovitelje zapisnika. 

 

 
Ad 1. 

U radno predsjedništvo, Verifikacijsku komisiju, za zapisničara te dva ovjerovitelja zapisnika su po 
prijedlogu predsjednika predloženi: 

 

Radno predsjedništvo: 
Darijo Gaća 
Luka Čanak 
Darko Šimunec 

 
Verifikacijska komisija: 
Milan Garašić– predsjednik komisije 
Mladen Vlahović– komisije 
Krunoslav Znika – član komisije 

 
Zapisničar: 
Nika Fleiss 
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Ovjerovitelji zapisnika: 
Krunoslav Vrbančić 
Goran Romić 

 
Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Radnog predsjedništva, Verifikacijske 
komisije, zapisničara i ovjerovitelja zapisnika. 

 
Nakon uvida u dokumentaciju svih predstavnika članova Skupštine Samoborskog sportskog saveza 
Verifikacijska komisija (Milan Garašić)  podnio je izvješće Skupštini SSS-a, te konstatirao: 

• od ukupno 39 člana Samoborskog športskog saveza, predstavnike na ovoj sjednici imaju 32 
članova SSS-a. 

 
Zamjenske predstavnike za sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice Samoborskog sportskog 
saveza: Nogometni klub Samobor, Orijentacijski klub Japetić, Rukometni klub Mladost 09, Motocross 
klub TRP Marović, NK Rakov potok, TK Samobor 1890, Streličarski klub Samobor, ŠPK Samobor. 

 
Ad 2. 

Pod ovom točkom slijedom navedenog izvješća Verifikacijske komisije predstavnici u Skupštini 
Samoborskog sportskog saveza su javnim glasovanjem, jednoglasno usvojili sljedeće odluke: 

• Komisija konstatira da na sjednici Skupštine SSS-a prisustvuje dovoljan broj članova s pravom 
glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

• Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika članova 
Skupštine SSS-a s pravom glasa, što znači 17 glasova od ukupno nazočnih 32 glasova 

 
Ad 3. 

Pod ovom točkom jednoglasno je usvojen zapisnik sa 4. sjednice Izborne Skupštine Samoborskog 
Sportskog saveza održane 03. srpnja 2023. godine kojeg su svi članovi Skupštine primili uz poziv za ovu 
sjednicu. 

 
 

Ad 4. 

Predsjednik je pojasnio da su svi dobili materijale na uvid te daje uvod u raspravu. Govori da je u 
pripremi za 2024. IO održao sastanak vezano na tu temu kako bi se prošle sve stavke i napravio financijski 
plan koji bi djelomično zadovoljio potrebe klubova i donio povećanjavu programima Financijskog plana. 
Ukupno povećanje Financijskog plana planirana su u iznosu 20%, a najveće povećanja iskazano je na poziciji 
trening i natjecanja. Program za koji bi se značajno trebala podići sredstva su liječnički pregledi sportaša 
jer su nam u ovoj godini troškovi pregleda poskupjeli za 9.000,00 eura. U razgovoru s dr. Balenović saznali 
smo da će u 2024. god pregledi biti puno složeniji time i skuplji te smo zato na toj poziciji planirali povećanje 
sredstava. Dio sredstava planiran je i za izradu Strategije razvoja sporta grada Samobora od 2025-2030 i za 
to su potreban sredstva od otprilike 40.000,00 eura. Sva ta povećanja bi bila 20% u ukupnom iznosu od 
212.400,00 eura no taj plan koji smo poslali nije odobren na kolegiju gradonačelnice. Prijedlog financijskog 
plana vraćen nam je i rečeno je da imamo 1.1000.000,00 eura te da u tim okvirma izradimo financijski plan 
SSS. Izrađen je novi prijedlog financijskog plana s minimalnim povećanjima jer su to povećanja samo od 
38.000,00 eura ili točnije 3,6 %. No i taj prijedlog plana nije 
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prihvaćen u cijelosti već je grad sam poslao prijedlog raspodjele na sjednicu GV-a. Nismo sretni s planom i 
povećanjima no moramo se sa time snaći i nastaviti raditi. Siguran sam da u 2024. opet nećemo imati 
rezervu jer ćemo to odmah morati rezervirati za liječničke preglede sportaša. Pregledi će biti obuhvatniji 
no radit će se jednom godišnje. Ukupna povećanje za sport će biti uvećana za 500.000 eura jer je GV 
izglasalo da će se graditi igralište s umjetnom travom u Bregani i to su ta povećanja za sport no što se tiče 
infrastrukture. Obzirom na ta ulaganja u umjetnu travu grad navodno još planira investirati u strojeve za 
održavanje igrališta umjetnih trava u iznosu od 15.000 eura, završio je izlaganje predsjednik. 

 
Frlić: gdje će se ti liječnički pregledi održavati? 
DG: problem je lokacija održavanja pregleda, no za sada nismo još našli prostor. Pokušali smo u domu 
zdravlja no nije nam uspjelo. Po zakonu mi to ne možemo odraditi bilo gdje. Sada dr. Balenović pokuša naći 
neku opciju ali dom zdravlja nije gradska ustanova i grad time ne upravlja. Dodatak novim pregledima sada 
će vjerojatno biti labaratorijske pretrage i nije poznato kako će sve to ići, tko će izdavati uputnice. Moja 
bojazan je da ova sredstva to neće moći sufinancirati. Do sada je cijena liječničkog pregleda bila 10 eura 
po sportašu, a od sada bi to moglo biti 40 eura. Udruga liječnika medicine rada i sportske medicine svjesni 
su koje financijske zahtijeve iziskuje novi način pregleda sportaša te su zatražili prijem kod premijera da se 
vidi mogućnost sufinanciranja pregleda od strane države. 
Točka je jednoglasno usvojena. 

 

Ad 5. 

Predsjednik objašnjava da je izvješće Nadzornog odbora bilo poslano u dokumentima te ako nema 
primjedaba da bi dao na glasovanje. To je zakasnjelo izvješće koje je trebalo biti na prošloj sjednici 
Skupštine. 

 
Točka 5. je jednoglasno usvojena. 

 
Ad 6. 

Predsjednik govori da su svi materijali za ovu točku poslani na uvid svima te da je IO u ponedjeljak donio 
pozitivnu odluku o prijemu u punopravno članstvo Saveza. Ukoliko nema primjedba dao bi na glasovanje. 

 
Točka 6. je jednoglasno usvojena. 
Predsjednik Tomislav Fabekovec se obratio svim nazočnima te pojasnio rad kluba te napomenuo da 
imaju 20 reg članova , prvakinju HR te da će raditi i dalje na razvoju sporta. 

 
Ad 7. 

Pod ovom točkom predsjednik govori da je sva dokumentacija predana i valjana te da je IO već donio 
odluku u prihvaćanje u pridruženo članstvo. 

Ova točka je jednoglasno usvojena. 
 
 

Ad 8. 

Ja ću si kao predsjednik dati za pravo uzeti prvi riječ te se malo osvrnuti na ovu godinu koja je bila izuzetno 
uspješna za samoborski sport i na tome vam svima čestitam. Zajedno smo u ovoj godini napravili i nove 
kriterije po kojima su se radile JP-e, napravio se novi Statut i pravilnik o radu Skupštine na 
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kojem je radio odvjetnik profesionalac te mi svi zajedno. Na kriterijima svakako moramo i dalje raditi svi 
skupa. Uveo se i taj SOM kojima je mnogima donio glavobolje no pokazao je neke dobre stvari. 

Ono što nam nije prošlo i sa čime nisam zadovoljan je da nam zahtjev za rebalans (održavanja sportske 
infrastrukture i režijskih troškova sportskih objekata) nije prihvaćen kao ni zamolba za osiguranje 
adekvatnog prostora za trening i rad za 4 kluba koji imaju sjajne rezultate a nemaju prostore (STK 
„Synergia“, Šporstski plesni klub „Samobor“, BBK „Šišmiš“ i Streličarski klub „Samobor“. Molimo i dalje, 
da se jedan od hangara u bivšoj Vojarni da na korištenje tim klubovima kako bi im se omogućio bolji i 
kvalitetniji trening i rad. Trudit ćemo se i dalje svi skupa no vapaj je ozbiljan jer gubimo djecu u sportu i to 
moramo shvatiti ozbiljno. 

DSR - Ljiljana: molim vas da kad se priča o sportu i vrhunskim rezultatima molila bi vas da se više priča o 
rekreaciji i djeci u sportu jer ne mogu svi biti profesionalni sportaši. 

NK rakov potok - Jaklenec: da li postoji strategija razvoja sporta u gradu Samoboru za slijedećih 5 god? 

DG: Postoji za period 2012.-2020. i dio u Strateškom programu razvoja grada Samobora za razdoblje 2020.-
2025 (t. 2.2.5.), no mi smo se htjeli založiti da se napravi ozbiljna strategija za period (2025.-2030.) a koju 
bi radili eminentni stručnjaci iz tog područja . Takva studija je prije svega skupa i zahtjevna i treba je raditi 
tim profesionalaca te bi ista trebala biti usvojena od strane GV-a. Savez sam to ne može napraviti, to 
moraju raditi stručnjaci. Molili smo grad da to napravi no budu li nemamo još odgovor. 

GK Samobor - Bublić: tko bi radio tu strategiju? 

DG: Stručnjaci sa ekonomskog i kineziološkog fakulteta u suradnji sa savezom i gradom. 

Tona Laušin: zanima me nešto oko SOMA s kojim imamo problema jer nismo skupljali račune i knjigovođa 
nam to ne želi odraditi, i da li postoji osoba koja će nam s time pomoći? Darko Šimunec se javio za pomoć. 

Marko Marović: pozdravljamo pomoć prema nogometu i terenima, no postoji li mogućnost da se i nama 
pomogne jer smo mi zemljani sport i naši su troškovi izuzetno veliki? 

DG: Dobili smo već vašu zamolbu za pomoć oko infrastrukture no mi poziciju u savezu zato više nemamo. 
Te pozicije nema i taj dio je grad preuzeo na sebe no za sada još nema odgovora od strane garda vezane 
uz pomoć oko infrastrukture. Takvih zahtjeva imamo još, no mi novaca za to nemamo. Imate primjer 
problema umjetne trave, dobili su je i onda je ne mogu održavati i dovedu se u još veći problem. I to je 
sada začarani krug. 

Marović: možemo li zamoliti da se onda ta problematika stavi u tu strategiju sporta? 

DG: Naravno, ako se bude radila. 

Jaklenec- Rakov potok: možemo li pokrenuti akciju svi skupa i sa mjesnim odborima da pokrenemo tu akciju 
za pokretanje te strategije? Ako pošaljemo 25 pisama i izvršimo pritisak možda će i popustit. To bi nam 
donijelo i neku stabilnost kod povećanja sredstava da nisu to samo mrvice svake god pomalo. 

Gaća: Samoborski sportski savez će dati podršku vašoj incijativi. 
 
 

Nije bilo više pitanja pa se predsjednik zahvalio svima na dolasku i suradnji te svima prisutnima svim 
sportašima, njihovim obiteljima zaželio sretan Božić i novu godinu uz pregršt zdravlja. 

 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
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Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog sportskog saveza. 

 
Zapisničar: Predsjednik: 

 
Nika Fleiss Darijo Gaća 

 
 

 
Ovjerovitelji zapisnika: 

 
Krunoslav Vrbančić    

 

Goran Romić    


